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Beslutande Johan Jonsson (C), ordförande 
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 Johan Karlsson (SD)  
Övriga deltagande Tommy Persson, kommunsekreterare 
 Anders Svensson, kommunchef 
 Katarina Bondesson, chefsekonom 
Tema Miljöfordon Sverige – Biogas Stefan Haldorf konsult 

Räddningstjänstförbundet lägesrapport Hans Erlandsson räddningschef. 
Egna överläggningar efter kommunstyrelsens sammanträde. 

Utses att justera Emma Åhlander Hansson(M) 
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                      justerande 
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   ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
    
Nämnd/styrelse 
 

KOMMUNSTYRELSEN  

Sammanträdesdatum 
 

2021-10-05    

Datum för anslags 
uppsättande 

2021-10-14 Datum för anslags  
nedtagande 

2021-11-08 

Förvaringsplats för  
protokollet 
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  Christoffer Karlsson 
 



                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   
Kommunstyrelsen Sammanträdesdatum                                                                      
                                                           2021-10-05 2 
  

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 
Innehållsförteckning 
§ 122 Kommunledningen informerar  
§ 123 Delårsredovisning 2021 Emmaboda kommun  
§ 124 Ekonomisk information från Socialnämnden  
§ 125 Medborgarförslag - Belysning - Cykelväg parallellt med  

Mineralvägen Emmaboda  
§ 126 Medborgarförslag - Nils Dacke  
§ 127 Medborgarförslag - Skapa ett eget särskilt boende inom  

psykisk ohälsa och missbruk  
§ 128 Medborgarförslag - upprustning av stora parkeringen vid  

Johansfors skola  
§ 129 Medborgarförslag - Sagopark bakom biblioteket  
§ 130 Motion - Trygghetsskapande åtgärder Gångtunnel väster  
§ 131 Konstpolicy för Emmaboda kommun  
§ 132 Remiss - Naturvärdesinventering SIS-remiss 21574, Kartläggning  

Av biologisk mångfald - Krav och vägledning för genomförande  
av naturvärdesinventering(NVI) och kompletterande inventeringar 
ftSS 199000 (förslag till utgåva 2)  

§ 133 Avsägelse av uppdrag från Bo Mårtensson (SD) som ersättare i  
Näringslivsrådet  

§ 134 Meddelanden  
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 KS/2021:5  

 
§ 122 
Kommunledningen informerar  

 
Kommunchefen informerar om följande: 
 
Ny upphandling kring bowlingverksamheten inkl. restaurang planeras.  
 
”Deträckernu” kampanjen är startad med utbildning för kommunfullmäktige, 
information har lagts ut på webb och våra sociala medier. Ett brev till företagare 
och föreningar kommer gå ut under oktober.   
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att med kännedom anteckna informationen till protokollet 
____ 
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 KS/2020:8  
 

§ 123 
Delårsredovisning 2021 Emmaboda kommun  
 
Bakgrund 
Chefsekonom Katarina Bondesson redogör för delårsrapporten.  
 
Nämndernas budgetavvikelse, mkr Årsprognos 202108 
   
Kommunstyrelsen                1,0  1,6 
Överförmyndarnämnd 0,0  0 
Revision 0,0  0,3 
Valnämnd 0,0  0 
Bygg o Miljönämnden 0,0  0,3 
Teknik o Fritidsnämnd 0,0  0,4 
Bildningsnämnden 0,0  2,1 
Socialnämnden -12,0  -9,8 
Summa -11,0  -5,1 
     
Emmaboda bostads AB -0,5  -0,3 
Emmaboda fastighets AB 0,5  0,8 
Emmaboda elnät AB -1,5  0,1 
Möjligheternas Hus AB -0,4  -0,4 
Räddningstjänstförbundet  
Emmaboda – Torsås 0,2  0,2 
Summa     
 -1,7  0,4 
   
Totalt   
   

 
Beslutsunderlag 
Delårsrapport 2021 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att fastställa Emmaboda kommuns delårsrapport för 2021 
____ 
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 KS/2021:8  
 

§ 124 
Ekonomisk information från Socialnämnden  

 
Ekonomisk information från socialnämnden föredras av socialchef Mikael 
Börjesson. 
Anledningar till budgetavvikelse presenteras och diskuteras. 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att med kännedom anteckna informationen till protokollet 
____ 
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 KS/2021:90  
 

§ 125 
Medborgarförslag - Belysning - Cykelväg parallellt med Mineralvägen 
Emmaboda  

 
Sammanfattning av medborgarförslag 
Medborgarförslag har inkommit där förslagsställaren anser att belysning bör 
upprättas på cykelvägen som går parallellt med Mineralvägen. Gatulyset från 
Mineralvägen räcker inte till för att belysa den intilliggande cykelvägen. Många 
boende i området har känt en stor otrygghet i att använda cykelvägen på kvällarna 
då den inte är belyst och har en rädsla på vad som ”kan lura” i mörkret. Som 
förälder finns det en viss rädsla att barnen ska cykla till och från skolan samt till 
och från kompisar i mörker. Att belysa kommunens cykelvägar är ett steg i rätt 
riktning för en hållbar utveckling och uppmuntrar kommuninvånare till att välja 
cykel istället för bil. Åtgärden välkomnas som ett led i ett ännu trevligare och 
säkrare område att bo i. 

 
Synpunkter från Teknik- och fritidsnämnden 2021-09-02 
I Emmaboda kommuns översiktsplan antagen i kommunfullmäktige 2012  
och aktualitetsförklarad 2017 finns ett mål att: 
Det ska finnas ett sammanhängande och väl fungerande gång och cykelnät för att 
främja säkerhet, hälsa och miljö. 
Ett av delmålen i Gång- och cykelplan för 2019-2022 är att:  
Huvudnätet för gång och cykel ska vara väl belyst, ha god sikt och kännas tryggt.  
 
Teknisk service har för avsikt att montera ny belysning på delar av gång- och 
cykelvägar på sträckorna som går parallellt med Mineralvägen samt på cykelvägen 
parallellt med Storgatan mellan Virdegatan och Mineralvägen.  
 
Kostnad för ny belysning på delar av gång och cykelväg som går parallellt med 
Mineralvägen samt på cykelvägen parallellt med Storgatan mellan Virdegatan och 
Mineralvägen kommer att kosta 380 000 – 400 000kr. Kostnaden kommer belasta 
redan beviljade investeringsmedel, projektnummer 25357 Gång- och cykelvägar. 

 
Teknik- och fritidsnämndens beslut TFN 2021-09-02 §63 
att bifalla montering av ny belysning på delar av gång- och cykelvägar på 
sträckorna som går parallellt med Mineralvägen samt på cykelvägen parallellt med 
Storgatan mellan Virdegatan och Mineralvägen. 
att godkänna yttrande på medborgarförslaget – Gatubelysning på cykelvägen som 
går parallellt med Mineralvägen 
att översända yttrande på medborgarförslag – Gatubelysning på cykelvägen som 
går parallellt med Mineralvägen till kommunstyrelsen och kommunfullmäktige för 
vidare handläggning. 
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Beslutsunderlag 
Medborgarförslag – Gatubelysning på cykelvägen som går parallellt med 
Mineralvägen 
Remiss – Medborgarförslag  - Gatubelysning på cykelvägen som går parallellt 
med Mineralvägen 
Yttrande – Medborgarförslag – Gatubelysning på cykelväg som går parallellt med 
Mineralvägen 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anse medborgarförslaget som besvarat 
____ 
 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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 KS/2020:368  
 
§ 126 
Medborgarförslag - Nils Dacke  
 
Bakgrund 
Medborgarförslag har inkommit den 2020-09-23 angående tema Nils Dacke. 
Medborgarförslaget har anmälts på kommunfullmäktiges möte 2020-09-28 och 
överlämnats till kommunstyrelsen för vidare hantering. Uppdraget att besvara 
medborgarförslaget lämnades till verksamhetschef för kultur den 2021-05-11. 
Medborgarförslaget innehåller förslag om upprustning av minnesmärkena över 
Nils Dacke, vårdandet av Nils Dacke och de småländska böndernas arv, önskemål 
om en festival om Dackeupproret samt efterfrågande av föreläsningar på området. 
 
Yttrande 
Förslagsställaren för fram fem förslag. Kulturenheten konstaterar att förslag 2-5, 
gällande föreläsningar, festival, m.m. inte givet ligger inom det kommunala 
uppdraget. Bildningsförvaltningen ser positivt på historiskt intresse och 
engagemang och påminner om att kommunen har stödformer för allmännyttiga 
kulturföreningar som vill fördjupa sig i ett enskilt kulturellt intresse eller utveckla 
arrangemang för t.ex. barn och unga. Dessutom finns det studieförbund att 
kontakta. Kulturenheten konstaterar att det genom åren givits föreläsningar om 
Dacke både på Emmaboda Bibliotek och i kommunens föreningar. Undervisning 
om Dacke sker i skolorna. Det är alltså i första hand upp till förslagsställaren att 
tillsammans med andra bilda opinion för Dackeintresset. 
 
Förslagsställarens förslag 1 innebär att kommunen ska rusta upp minnesmärkena 
över Nils Dacke. Exakt vilka som avses framgår inte. Det bör påpekas att det finns 
minnesmärken inte enbart i Emmaboda kommun; även Torsås (och Hultsfred) har 
sådana platser. Kommunen svarar för en broschyr med titeln I Nils Dackes 
hembygd där besöksmål beskrivs, kopplade till Nils Dacke. Här beskrivs t.ex. 
minnesstenen vid Vissefjärda kyrka, minnesmärken vid Rabbe, Södra Lindön, 
m.m.  
Det finns inte sällan ett allmänt ansvarsproblem gällande informationstavlor och 
minnesstenar: det är ibland oklart om det är kommunens, Länsstyrelsens, 
markägarens eller en förenings ansvar att vårda dem. För minnesstenen vid 
Vissefjärda kyrka och Södra Lindön svarar t.ex. Vissefjärda Hembygdsförening. I 
Emmabodas kulturplan anges att Emmaboda kommuns föreningar och 
hembygdsföreningars engagemang och ideella insatser är av stor betydelse för att 
kulturmiljöer, kulturarv och kunskaper vårdas och förs vidare. 
Upprustningsinsatser sker ofta i projektform via Länsstyrelsen. 
 
I enlighet med Emmabodas Kulturplan kommer verksamhetschefen för kultur att 
göra en översyn av de i broschyren angivna besöksmålen, och under våren 2022 
återkomma med en rapport till bildningsnämnden med förslag på ev. åtgärder. 
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Sammanfattning  
Medborgarförslagets författare föreslår en upprustning av minnesmärken över Nils 
Dacke, allmänt vårdande av Nils Dackes arv, för fram önskemål om en festival om 
Dackeupproret, samt efterfrågar föreläsningar på området. Kulturenheten i 
kommunen föreslår att en översyn av besöksmålen görs och återkommer med en 
rapport till bildningsnämnden, med förslag på ev. åtgärder under våren 2022. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag angående Nils Dacke 
Remissvar - Medborgarförslag angående Nils Dacke 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att med hänvisning till bildningsnämndens remissvar anse  
medborgarförslaget som besvarat 
____ 
 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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 KS/2020:377  
 

§ 127 
Medborgarförslag - Skapa ett eget särskilt boende inom psykisk ohälsa och 
missbruk  

 
Sammanfattning  
Förslagsställaren föreslår att kommunen skapar ett eget särskilt boende inom 
psykisk ohälsa och missbruk med motiveringen ”Jag vill att detta sker för att 
undvika placeringar på annan ort. Jag tror att det hade underlättat för de berörda 
att behandlas på hemmaplan. Bland annat så underlättar det att upprätthålla 
positiva relationer.” 
 
Synpunkter från Socialnämnden 2021-09-22 
Det finns ett visst behov av bostäder för personer med psykisk ohälsa och personer 
med missbruksproblem men behovet är inte så stort att det motiverar att 
Emmaboda kommun bygger ett särskilt boende för målgruppen. När man gör ett 
sådant ställningstagande så behöver man tänka på både kostnader och 
kompetensförsörjning i förhållande till det behov som kommunen har. Ett särskilt 
boende i egen regi betyder inte per automatik att placerade personer kan återvända 
till kommunen. De som är placerade har redan skapat sig en vardag där de bor och 
är kanske inte villiga att flytta tillbaka till Emmaboda. De som tillhör målgruppen 
och som redan bor i kommunen vill oftast bo kvar i sin egen bostad och vill inte 
flytta till ett särskilt boende. 
 
Konsekvensbeskrivning 
Ett boende i egen regi skulle möjligtvis kunna sänka kostnaderna för placeringar 
och målgruppen som beskrivs skulle kunna få bo kvar i kommunen, samtidigt är 
det tveksamt om placeringskostnaderna skulle uppväga kostnaderna för att driva 
ett eget särskilt boende.  
Vad gäller kompetensförsörjning så kan det vara svårt för en liten kommun som 
Emmaboda att hitta den specialkunskap som i många fall behövs för den här typen 
av boende. 

 
Socialnämndens beslut 2021-09-22 §77: 
att godkänna yttrandet på medborgarförslag – Skapa ett eget särskilt boende inom 
psykisk ohälsa och missbruk 
att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att avslå 
medborgarförslaget då varje individ har särskilda behov som inte kan tillgodoses 
genom ett särskilt boende inom både missbruk/psykisk ohälsa i Emmaboda 
kommun 
att översända yttrande på motion/medborgarförslag – Skapa ett eget särskilt 
boende inom psykisk ohälsa och missbruk till kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige för vidare handläggning 
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Beslutsunderlag 
Medborgarförslag – Skapa ett eget särskilt boende inom psykisk ohälsa och 
missbruk 
Yttrande – Medborgarförslag – Skapa ett eget särskilt boende inom psykisk ohälsa 
och missbruk 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avslå medborgarförslaget då varje individ har särskilda behov som inte kan 
tillgodoses genom ett särskilt boende inom missbruk/psykisk ohälsa i Emmaboda 
kommun. 
____ 
 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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 KS/2020:406  
 

§ 128 
Medborgarförslag upprustning av stora parkeringen vid Johansfors skola  

 
Bakgrund 
Den 26 oktober 2020 inkom ett medborgarförslag till Kommunledningskontoret 
där förslagsställaren uttryckte önskemål om att parkeringen vid Johanfors skola 
ska upprustas. Anledningen är att parkeringen används flitigt med mycket trafik 
som följd och att det blir rörigt när många använder återvinningsstationen. 
Förslagsställaren tycker det är dåligt med grus och stora hål. Förslagsställaren 
föreslår också en hastighetssänkning till 30 km/h utanför skolan eller ett 
övergångsställe. 
 
2019 önskade bildningsförvaltningen att parkeringsplatsen vid Johansfors skola, 
utöver några andra åtgärder, skulle grusas upp och restaureras i sin helhet. Man 
önskade också ett övergångställe samt sänkt hastighet utanför skolan. Tryggheten 
skulle öka för de anställda samt för de som parkerar sina bilar på 
parkeringsplatsen. 
Återvinningstationen (FTI : förpackning och tidningsinsamling) ligger inte inom 
tekniska kontorets ansvarsområde. 

 
Efter diskussion mellan tekniska kontoret, bildningsförvaltningen och Emmaboda 
Energi beslutades att parkeringen skulle grusas och fixas till vid Landsvägen. 
2020 grusades och sladdades ytan igen för att få bort hjulspår och sättningar som 
uppkommit då Emmaboda energi gjorde tryckningar under Landsvägen. 
 
Synpunkter från Teknik- och fritidsnämnden 
Landsvägen i Broakulla tillhör Trafikverket som genomförde en landsomfattande 
översyn av hastigheterna på det statliga vägnätet i landet.  
Översynen ”Rätt fart i staden” gjordes för att få en tydlighet i hela landet och 
trädde i kraft i RDT 2020-04-04. Tekniska kontoret framförde 
bildningsförvaltningens önskemål om övergångställe samt lägre hastighet till 30 
km/h på denna sträcka till Trafikverket.  Enligt Trafikverket passerar barnen 
Landsvägen till skolan/Alsbohallen vid Folkets hus där gång- och cykelvägen 
ansluter till och från samhället, även där blev det hastighetssänkning. Upprepade 
hastighetsändringar samt en lång sträcka med 30 km/h skulle innebära motsatt 
effekt enligt studie från Trafikverket. Någon hastighetssänkning är således inte 
aktuell. 

 
Parkeringen som är asfalterad innan skolan/Alsbohallen är till för föräldrar som 
ska lämna barnen i skolan och besökare till Alsbohallen, för att inte barnen ska 
behöva passera Landsvägen och utsättas för trafikfara.  

 
Någon mer in/utfart är inte aktuellt då det inte ökar trafiksäkerheten. Att det 
upplevs rörigt vid återvinningsstationen beror troligtvis på att personer som ska 
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slänga förpackningar inte parkerar på parkeringsplatsen utan stannar så nära 
mollocken som möjligt.  

 
Löpande underhåll av parkeringen/grusytan utförs av teknisk service. 
 
Teknik- och fritidsnämndens beslut TFN 2021-05-27 § 48: 
att godkänna yttrandet på medborgarförslaget – Upprustning av parkeringen vid  
Johansfors skola och ta det som sitt eget 
att översända yttrandet på medborgarförslaget – Upprustning av parkering vid 
Johansfors skola till kommunstyrelsen 
att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige anse medborgarförslaget 
– Upprustning av parkering vid Johansfors skola som besvarat  
 
Begäran om komplettering vid kommunstyrelsens beredning 
Vid kommunstyrelsens beredning 2021-09-14 bestämdes att begära en 
komplettering från Teknik- och fritidsnämnden med uppdrag att underlaget ska 
kompletteras med ett kostnadsförslag på asfaltering av parkeringen vid skolan.  
 
Svar på begäran om komplettering 
Teknik- och fritidsnämnden har till kommunstyrelsen lämnat yttrande på 
medborgarförslag – upprustning av parkeringen vid Johansfors skola. 
Kommunstyrelsens beredning 2021-09-14 väljer att inte ta upp ärendet till 
kommunstyrelsen utan skickar tillbaka ärendet till teknik- och fritidsnämnden 
med önskan om ett kostnadsförslag på asfaltering av parkeringen vid Johansfors 
skola. Kostnad för asfaltering av parkeringen vid Johansfors skola uppgår till 
270.000 kronor. 
____ 
 
Delegationsbeslut från teknik- och fritidsnämndens 1:e vice ordförande 
2021-09-16 
 
att hos kommunstyrelsen äska om 270.000 konor för asfaltering av parkeringen 
vid Johansfors skola. 
____ 
 
Beslutsunderlag 
KF 2020-10-26 Protokollsutdrag §89 Inkomna Medborgarförslag och Motioner 
Medborgarförslag – Upprustning av parkeringen vid Johansfors skola 
Yttrande – Medborgarförslag – Upprustning av parkeringen vid Johansfors skola 
TFN 2021-05-27 §48 Beslut Yttrande Medborgarförslag Upprustning av stora 
parkeringen Johansfors skola 
Komplettering - Yttrande - Upprustning av parkering vid Johansfors skola 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att uppdra åt Teknik- och fritidsnämnden att genomföra asfaltering av 
parkeringen vid Johansfors skola, inklusive den del som ligger i anslutning till 
återvinningscentralen  
 
att medel för asfalteringen tas ut ur likvida medel 
____ 
 
Yrkanden  
Johan Jonsson (C) yrkar tillägg att Teknik- och fritidsnämnden uppdras förbättra 
belysningen vid parkeringen i samband med att den asfalteras och att detta 
finansieras av likvida medel.  
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelseberedningens förslag mot kommunstyrelseberedningens förslag 
med Johan Jonssons (C) tilläggsyrkande. 
Ordförande finner att kommunstyrelseberedningens förslag med Johan Jonssons 
(C) tilläggsyrkande bifallits.  
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att uppdra åt Teknik- och fritidsnämnden att genomföra asfaltering av 
parkeringen vid Johansfors skola, inklusive den del som ligger i anslutning till 
återvinningscentralen  
 
att Teknik- och fritidsnämnden uppdras förbättra belysningen vid parkeringen i 
samband med att den asfalteras 
 
att medel för asfalteringen och belysning tas ut ur likvida medel. 
____ 
 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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 KS/2020:435  
 

§ 129 
Medborgarförslag - Sagopark bakom biblioteket  
 
Bakgrund 
Medborgarförslag har 2020-11-18 inkommit angående att ordna en Sagopark 
bakom biblioteket i Emmaboda. Medborgarförslaget har anmälts till 
kommunfullmäktige 2020-12-21 och överlämnats till kommunstyrelsen för vidare 
hantering.  
 
Medborgarförslaget innehåller förslag om att anordna en Sagopark bakom 
biblioteket, inklusive en liten café-del, i syfte att främja lek och läsande. 
 
Bildningsnämndens synpunkter 2021-09-16 
All personal på Emmaboda bibliotek tycker att idén är mycket bra och vill gärna 
ha den med i våra framtida planeringar. Vi kan tillägga att vi själva har haft 
liknande tankar med parken. Parken ägs dock av Folkets Hus så all utveckling av 
vår verksamhet i den måste göras med deras godkännande.  I nuläget har vi fullt 
upp med många andra projekt som omorganisationen av verksamheten då vi 
delade upp den i folk- och skolbibliotek för att kunna lägga mer resurser till 
skolbiblioteken i kommunen. Inom kort ska biblioteksbilen börja användas i den 
uppsökande verksamheten på olika ställen i kommunen. Speciell inriktning mot 
äldres behov och Boken-kommer-låntagare. Biblioteksbilen är också ägnad till så 
kallad ”pop-up” verksamhet för alla åldrar vilket innebär att vi 
biblioteksverksamheten vara med på olika evenemang i kommunen, också 
barnverksamhet. Barnen har fått en helt ny stor och fin barnavdelning på 
huvudbiblioteket och verksamheten arbetar för att kunna ha så kallat Meröppet på 
huvudbiblioteket. Inom nuvarande organisation, uppdrag och budget finns det idag 
inte utrymme för att utveckla idén med Sagopark men den finns med i tankarna för 
framtida utveckling.  
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag att ordna sagopark bakom biblioteket i Emmaboda. 
Remissvar Sagopark Biblioteket 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att med hänvisning till bildningsnämndens remissvar avslå medborgarförslaget 
____ 
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Yrkanden 
Maria Ixcot Nilsson (S) yrkar återremiss av ärendet för att inhämta vilka 
konsekvenser ett genomförande av förslaget skulle innebär, vad det skulle kosta, 
vad det skulle innebär för verksamheten samt föra en dialog med markägaren och 
se vad de har för synpunkter kring förslaget.   
 
Propositionsordning 
Om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras.  
Ordförande finner att ärendet ska återremitteras.  
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att återremittera ärendet för att inhämta vilka konsekvenser ett genomförande av 
förslaget skulle innebära, vad det skulle kosta, vad det skulle innebära för 
verksamheten samt föra en dialog med markägaren och se vad de har för 
synpunkter kring förslaget.   
____ 

 
Beslutet skickas till 
Bildningsnämnden 
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 KS/2020:411  
 

§ 130 
Motion - Trygghetsskapande åtgärder Gångtunnel väster  
 
Sammanfattning av motion 
En stor del av kommunens invånare är bosatta i tätorter. Det framkommer genom 
samtal med enskilda medborgare och insändare i tidningar att man känner 
otrygghet när järnvägsspåret ska passeras genom gångtunneln placerad i västra 
området av stationsområdet. Gångtunneln upplevs lång, mörk och med bristfällig 
belysning och vattenfylls vid kraftigt regn. Åtgärder för att komma tillrätta med 
översvämningsproblematiken har genomförts men fler åtgärder kan behöva göras 
för att komma till rätta med detta problem. Upplevelsen att gångtunneln är lång är 
svår att åtgärda i närtid då detta ska behandlas i totalöversyn av plan för 
järnvägsområdet. Trygghetsskapande åtgärder genom uppfräschning av befintlig 
tunnel torde vara genomförbart i närtid. 
 
Socialdemokraterna i Emmaboda yrkar  
Att kommunen verkar för att väggar och tak målas och eller utsmyckas på ett 
sådant sätt att gång och cykeltunneln upplevs trygg och säker 
Att kommunen verkar för att belysningen i gång och cykeltunneln ses över så att 
tunneln upplevs trygg och säker 
Att kommunen vid behov avsätter medel för genomförande från posten 
trygghetssparande åtgärder 

 
Synpunkter och konsekvensbeskrivning från Teknik- och fritidsnämnden 
2021-09-02 
Belysningen och blästring är påbörjad och kommer att avslutas vecka 34.  
Kostnad 85000:-  
Offert är intagen gällande  målning av väggar och tak. 
Kostnad 265000:-  
 
Målningen kan vara en dyr kostnad med tanke på vandal, att tunneln eventuellt ska 
ändras framöver och att det tränger igenom fukt i väggarna 
Målningen kan genomföras tidigast slutet september på grund av hög 
arbetsbelastning hos entreprenör. 
Tunneln kommer att behöva stängas helt ca två veckor om den ska målas och då 
leds trafikanterna om till tunneln vid Amigo. 
Teknik- och fritidsnämndens beslutade enhälligt följande (TFN 2021-09-02 
§65): 
att målning av gångtunnel Väster Emmaboda stationsområde ej genomförs då 
blästring är ett bättre alternativ för att underlätta klottersanering 
att godkänna upprustning av belysningen i gångtunnel Väster Emmaboda 
stationsområde 
att medel tas från projektet gång- och cykelvägar, projektnummer 25357 
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att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att anse motionen 
Trygghetsskapande åtgärder – Gångtunnel Väster Emmaboda stationsområde som 
besvarad 
att godkänna yttrandet på motionen – Trygghetsskapande åtgärder – Gångtunnel 
Väster Emmaboda Stationsområde 
att översända yttrande på motion – Trygghetsskapande åtgärder – Gångtunnel 
Väster Emmaboda stationsområde till kommunstyrelsen och kommun-fullmäktige 
för vidare handläggning 
____ 

 
Beslutsunderlag 
Motion – Trygghetsskapande åtgärder – Gångtunnel Väster Emmaboda 
stationsområde 
Yttrande – Motion – Trygghetsskapande åtgärder – Gångtunnel Väster  
Emmaboda stationsområde 
____ 

 
 Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
 Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
 KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 

att med hänvisning till teknik- och fritidsnämndens yttrande anse motionen 
Trygghetsskapande åtgärder – Gångtunnel Väster Emmaboda stationsområde som 
besvarad 

 ____ 
 
Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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 KS/2021:160  
 

§ 131 
Konstpolicy för Emmaboda kommun  

 
Bakgrund 
Bildningsnämnden beslutade 2021-03-25 att skicka ett förslag till reviderad 
konstpolicy på remiss till de delar av kommunens organisation som 
bildningsförvaltningen ansåg behövde omfattas av remissen. Remissrundan 
inleddes 2021-03-31 och sista datum för att inkomma med remissvar var 2021-06-
30. 

 
Sammanfattning 
Bildningsförvaltningen har lyssnat av remissrundan och framlägger ett till vissa 
delar reviderat förslag till reviderad Konstpolicy för Emmaboda kommun. Region 
Kalmar läns Policy och riktlinjer för offentlig konst – en del av gestaltad livsmiljö 
i Kalmar län har använts som utgångspunkt till utformningen av förslaget till 
konstpolicy för Emmaboda kommun. 
 
Bildningsnämndens beslut BIN 2021-09-16 §59 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anta dokumentet 
”Konstpolicy för Emmaboda kommun – del av en gestaltad livsmiljö i Kalmar 
län” 
 
Beslutsunderlag 
Policy och riktlinjer för offentlig konst – en del av gestaltad livsmiljö i Kalmar län 

Remissvar från: Emmaboda Elnät AB/Emmaboda Energi och Miljö AB, 
Emmaboda Bostads AB, Emmaboda Fastighets AB, Bygg- och miljönämnden, 
Socialnämnden, kommunledningskontorets samtliga avdelningar gemensamt samt 
Teknik- och fritidsnämnden. 
 
Förslag: Konstpolicy för Emmaboda kommun – del av en gestaltad livsmiljö i 
Kalmar län. 
 
BIN 2021-09-16 § 59 Konstpolicy för Emmaboda kommun 
____ 

 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta dokumentet ”Konstpolicy för Emmaboda kommun – del av en 
gestaltad livsmiljö i Kalmar län” 
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____ 
 

Yrkanden vid kommunstyrelsen 2021-10-05 
Emma Åhlander yrkar bifall till kommunstyrelseberedningens förslag till beslut.  
 
Johan Karlsson (SD) yrkar att följande punkt stryks: 
 
”Vid inköp av offentlig konst ska jämställdhet, mångfald, ålder, etnicitet och olika 
uttrycksmedel beaktas så att en god balans uppnås i konstsamlingen.” 
 
och istället ersätts med följande: 
 
”När konst köps in av kommunen ska tidlös och klassisk konst som ger uttryck för 
och harmoniserar med kommunens historia, lokala identitet och fysiskt bebyggd 
miljö, sättas framför utmanande samtidskonst.” 
 
Maria Ixcot Nilsson (S) yrkar att följande mening stryks: 
 
”De kommunala bolagen ska i sina projekt ta ställning till om 1%-regeln ska följas 
samt protokollföra och motivera dessa beslut.” 
 
Jarkko Pekkala (S) yrkar bifall till Maria Ixcot Nilssons (S) yrkande samt avslag 
på Johan Karlssons (SD) yrkande.  
 
Propositionsordning 
Proposition 1 
Kommunstyrelseberedningens förslag mot Johan Karlssons (SD) yrkande. 
Ordförande finner att kommunstyrelseberedningens förslag bifallits. 
 
Proposition 2 
Kommunstyrelseberedningens förslag mot Maria Ixcot Nilsson (S) yrkande. 
Ordförande finner att kommunstyrelseberedningens förslag bifallits.  
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta dokumentet ”Konstpolicy för Emmaboda kommun – del av en 
gestaltad livsmiljö i Kalmar län” 
____ 

 
Reservationer 
Johan Karlsson (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna yrkande. 
 
Maria Ixcot Nilsson (S), Per Adolfsson (S), Annika Karlsson (S), Jarkko Pekkala 
(S), Marie-Louise Eddegård (S) och Jan-Olof P. Jäghagen (S) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för Maria Ixcot Nilssons (S) yrkande. 
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 KS/2021:316  

 
§ 132 
Remiss - Naturvärdesinventering SIS-remiss 21574, Kartläggning av 
biologisk mångfald - Krav och vägledning för genomförande av 
naturvärdesinventering(NVI) och kompletterande inventeringar ftSS 199000 
(förslag till utgåva 2)  

 
Bakgrund 
SIS Svenska institutet för standarder har inkommit med remiss gällande 
kartläggning av biologisk mångfald.  
 
Remissen är remitterad till Bygg- och miljönämnden.  
Med hänvisning till remisstiden kommer ärendet inte kunna beslutas om i 
kommunstyrelsen.  
 
Förslag till hantering, att kommunstyrelsens ordförande och kommunchef uppdras 
godkänna och underteckna ett remissvar från Emmaboda kommun.  
 
Beslutsunderlag 
ftSS 199000_ENQ-24363_53270885 
kommentarer_remiss21574_ftss199000-rev 
Remiss21574 rev_ext 
Remiss21574_Remissmottagare Rev2021-08-26 
____ 
 
Förslag till beslut 
att uppdra till kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen godkänna och 
underteckna ett remissvar från Emmaboda kommun angående 
Naturvärdesinventering SIS-remiss 21574. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen.  
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att uppdra till kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen godkänna och 
underteckna ett remissvar från Emmaboda kommun angående 
Naturvärdesinventering SIS-remiss 21574. 
____ 

 
 
 
 



                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   
Kommunstyrelsen Sammanträdesdatum                                                                      
                                                           2021-10-05 22 
  

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 
 

 KS/2021:11  
 

§ 133 
Avsägelse av uppdrag från Bo Mårtensson (SD) som ersättare i 
Näringslivsrådet  
 
Bakgrund 
Bo Mårtensson (SD) har meddelat att han avsäger sig alla kommunala uppdrag. 
Avsägelse av uppdrag som ersättare i Näringslivsrådet anmäldes till 
kommunfullmäktige 2021-09-27.  
 
Beslutsunderlag 
Avsägelse politiska uppdrag Bo Mårtensson  
Lista – Uppdrag Bo Mårtensson SD 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att entlediga Bo Mårtensson (SD) från hans uppdrag som ersättare i 
Näringslivsrådet, platsen är reserverad ledamot från teknik- och fritidsnämnden. 
____ 
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 KS/2020:437, KS/2021:23, KS/2021:27  
 

§ 134 
Meddelanden  
 
M1 BIN 2021-09-16 § 62 Internkontroll delårsrapport 2021 
M2 Delarsrapport Internkontroll 2021 BIN 
M3 Elnat 20210909 signerat 
M4 Energi 20210909 signerat 
M5 Protokoll KFKL 210826 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna meddelanden till protokollet. 
____ 
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